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Великі гідроелектростанції дуже шкодять навколишньому 

середовищу: як саме? 

Влада країн Європи та США поступово відмовляється від використання 

великих гідроелектростанцій, оскільки ті завдають великої шкоди екології та 

до того ж є економічно невигідними, стверджують американські вчені  (BBC 

Україна). 
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